
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S-453 (19int04456)

Datum indiening: 16 oktober 2019

Onderwerp: Stand van zaken Heteren

Naam indiener: Frank van der Linden

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
Dank voor het memo inzake stavaza Heteren.
Ontwikkelingen ogen positief zo ook de diverse berichtgevingen van aangesloten 
stakeholders in onder meer de Gelderlander.

CDA maakt zich wat ongerust over het verwachtingsmanagement, mede ingegeven door de 
zinsnede “cruciaal overleg” in het memo.
Dit roept bij ons de volgende vragen op, terwijl de buitenwereld bij wijze van spreken al bezig 
is met de openingsfestiviteiten:

- Is er nog een afbreukrisico?
- Waar hangt e.e.a. dan nog vanaf?
- Hoe groot is de kans op een GO?
- Hoe wordt de Stichtings organisatie overgezet naar een nieuwe model?

Daarnaast worden de plannen voor het Winkel/dorpshart Heteren geïntegreerd met de 
Raadsbrede ondersteunde CDA motie Zicht op de Rijn / Kastanjelaan november 2018. Dat is 
wat ons betreft een juiste insteek, echter er lopen nog meer ontwikkelingen parallel aan 
ontwikkeling Kastanjelaan en Winkelhart, zoals inbreiding Julianaweg:

- Wordt dit project ook geïntegreerd?
- Hoe is het participatieproces verlopen?

En dan last but zeker not least, de plannen voor het samengaan van de Basisschool de 
Klimboom en de Haafakkers:

- Zijn deze fusieplannen afgerond?
- Wanneer krijgen deze hun beslag?
- Wat gaat er gebeuren met de locatie van de Klimboom?
- Wordt dit ook meegenomen in de integrale dorpsaanpak?

Algemeen:
- Zijn al deze ontwikkelingen meegenomen en vastgelegd in de Begroting 2020?

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.



Zoals uit voorgaande blijkt staat er veel te gebeuren op de vierkante KM die Heteren heet. 

Zien de reactie op voorgaande vragen graag ruim voor de begrotingsraad terug.
Alvast dank.

Met vriendelijke groet,

Frank van der Linden
Raadslid CDA
Gemeente Overbetuwe 


